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Do konce roku zbývá už jen opravdu pár kroků, 

a proto směr Plzeň vyrážíme! 

Nejsme nic jiného než parta jedenadvaceti cvoků, 

těšíce se na všechno nové, co poznáme a uvidíme. 

 

Hned na začátek nutno říci, 

že nechali jsme doma své motorové oře. 

Na relaxák tentokráte vlakem jedeme všici 

a já zvědav jsem, kdo nástup do mašinky zvoře. 

 

Většina nastupuje nás na bílinském nádraží, 

pár zběhlíků pak naskakuje jinde. 

To jsou ti, co zase až tak moc nám nevěří. 

 

No, není to jednoduché,  

prostě… 

první přestup,  

čeká nás už v Mostě! 

 

 

 



 

Většinou spolu držíme basu, 

dnes však já dráhy poslal bych k ďasu. 

To proto, že mladice a mladíci do 65-ti let  

na slevu na jízdném mohou zapomenouti hned!  

 

Vztek ten mne však vzápětí přejde 

neb pohled můj padne na naši vlakovou soupravu.  

A já si říkám, zda zájezd náš se do vagónku vejde,  

či zda kufry a lidská těla naše do neděle na kolejišti, 

blokovat budou železniční dopravu? 

 

Nakonec vše dobře dopadlo, 

mašinka do pohybu se dala  

a mne jen tak pro sebe napadlo…. 

Myslíte, že bylo by ode mne příliš tupé, 

kdybych ve vagónu hledal kupé? 

 

Cesta pak ubíhala poměrně rychle, hladce. 

A jakpakže překonat rozdílnou nadmořskou výšku ? 

Přemýšlel jsem fakt jen krátce 

a nalil všem meruňkovici po kalíšku. 

 

 



 

Pak už nic nevím, 

jiných se zeptejte. 

Co zase vím je, že na posteli v pokoji sedím 

a Zdenka říká něco jako  

„Už nikdy mu nenalejvejte !“ 

 

My dorazili brzo a do páté bylo ještě dosti času, 

a tak obsadili jsme vybranou hospůdku. 

Někteří z nás s námi drželi basu 

a dali si, jako my, vepřovou dobrůtku. 

 

Špíz, ten byl dobrý, 

já dal bych si jej zase. 

To jen teta Erika říkala, 

že maso je tvrdé jako prase! 

 

 

A tak bohatší o kulinářský zážitek 

k hotelu Centrál vydali jsme se zkontrolovat, 

 jaký že v pokojích je nábytek, 

poté ubytovali jsme se…. 

 

 



Pak ještě proběhlo seznamovací kolečko, 

k přípitku tentokrát nebylo klasické vínečko. 

Úkoly rozdělit, přivítat nováčky, 

s Pavlem o znalosti Plzně se podělit 

a nenápadně pak všechny připravit o kačky. 

 

Na šestou večeře pak objednána byla, 

z penne a pivka my nabrali nějaká navíc kila. 

Nenápadně pak vytratily se vybrané dámy, 

aby prý nevznikly nepodložené fámy. 

 

V plánu byl wellnes a vůbec, takové ty věci…. 

koupel, sauna a super vířivka. 

Opravdu, věřte mi, to nejsou kecy, 

jak ale provést přesun sexy těl přes recepci? 

 

Nakonec prý vše dobře dopadlo, 

žádná z Vás nedošla k újmě. 

No nevím, pravdou však je, 

že bohužel ani jedna neskončila jste u mně ! 

 

Mě to však neva, 

zbyla mi ještě,  

šéfová naše – ZDENA ! 



 

Je sobota ráno, 

Nic na tom není, 

snad jen, že všichni povinně vstali jsme 

hned za ranního kuropění. 

 

K snídani byly pak 

plné švédské stoly, 

z přecpání žaludek  

pořádně bolí. 

 

V tramvaji my vzbudili zděšení nakrátko, 

to když všichni obsadili jsme  

jediné na lístky cvakátko ! 

 

Potom šup do vlaku 

směr Starý Plzenec, 

vždyť degustaci šampáňa, 

odolal by málokterý nadšenec. 

 

Na chodbě Bohemky my kolektiv stmelili 

a u lahve sektu všichni se společně fotili. 

 

 



Pak ve mně pořádně hrklo, 

vidíce Zdenu, jak leze do vany. 

Chviličku trvalo, než mne to trklo, 

„bambula“, sápe se a ani se NEZULA ! 

 

Jinak bylo to super, 

snad až na jeden problém malinký, 

to, když u některých dam, 

pocit na omdlení způsobily kvasinky ! 

 

….. ale nebojte, nakonec spravily to bublinky ☺ 

 

A pak to nabralo dost rychlý spád, 

vše poté neslo se ve sportovním duchu. 

Někdo se skvělou myšlenkou do pléna vpad 

a já musel se smát od ucha k uchu. 

 

Pronesena někým totiž byla osudová věta, 

že Starý Plzenec, až na Bohemku, 

prdel je světa ! 

Nikdo se nedivil, že je to tak 

a nám zpět za chvíli, odjížděl vlak. 

 

 



Jak máme si poradit, 

vždyť ještě čeká nás oběd ? 

Na stranu druhou,  

chceme vlakem do hotelu včas odjet. 

 

Nezbylo jiného nic, než řádně rozhýbat těla 

a nechovat se líně. 

Ukázat místním, jak se to dělá, 

i když do lokálu byl to fakt“ krpál jak svině“ ! 

 

Musím teď smeknout 

a všem složit poklonu. 

Statečně ruce na prsa jste daly. 

A i když řada z vás pamatuje ještě kalhoty do zvonu, 

chvílemi já dojem měl, 

že některé z vás se tomu i smály. 

 

No „čéče“, možná to byly jen v obličeji křeče 

☺ 

 

Pak zhltnout svíčkovou a mazat zpátky, 

do vlaku nasedli jsme v plném počtu, 

i když čas do odjezdu byl docela krátký. 

 



Pak kousek „šalinó“ 

a už jsme tady, 

opět trhy nás lákají 

na vánoční vnady. 

 

 

…… nikdo z nás asi neumře tu hlady 

 ☺ 

 

 

Na šestou večer v picérce místní, 

přecpaný žaludek bolestí za to mne plísní. 

Kampak se poděla ta zdravá strava ? 

Fakt mne to bolí a nepřestává. 

 

A proto, abych ukojil své špatné svědomí, 

v neděli k snídani dám si jen vdoleček. 

Určitě bude mne hřát vědomí, 

že palec nahoru dal by mi i Rajko Doleček. 

 

 

….. nooo, začnu asi až v pondělí  

☺ 

 



PS : 1 

Ještě musím se vrátit k exkurzi v Bohemce naší, 

něco totiž stále v hlavě mi straší. 

A sice, jak čistí se od sektu sudy ? 

 

Slyšel jsem pouze v hlučícím davu, 

že jakási ženščina strká tam hlavu. 

Tak tedy zepředu, zezadu, kudy ? 

☺ 

 

PS : 2 

Tak konec legrace, 

je loučení čas. 

Blíží se Vánoce 

a já chtěl bych pozdravit vás. 

 

Přeji vám štěstí, zdraví, 

ať svátky prožijete v klidu. 

Mějte se rádi, potřebným odpusťte vinu…. 

 

….. a v příštím roce, ať všechno se vydaří 

Jo a …. ZŮSTAŇTE MLADÍ I VE STÁŘÍ !! 

 

Plzeň, 01.12. l.p. 2019 



 

 

 

 

 

 

    

 

 


